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تا  بود  کافی  سپاهان  مقابل  پرسپولیس  باخت 
انتقاداتی متوجه تیم کالدرون شود. در این بین علیرضا 
مرزبان که سابقه مربیگری در پرسپولیس دارد و اتفاقا  
با کریم باقری هم کار کرده است، از این مربی خواست 
اختیاراتش را در پرسپولیس بیشتر کرده و به نوعی تبر 
را از زمین برداشته و به جان تیمش بیفتد؛ توصیه ای 

که در نوع خودش قابل توجه بود.
کریم باقری درباره این موضوع و سایر مسائل 

صحبت کرده است.
کنیم،  شروع  ماشین سازی  با  بازی  *از 
نیاز  آرامش،  به  رسیدن  برای  شما  که  بردی 

مبرمی به آن داشتید.
شرایط  حذفی  جام  که  می دانید  خودتان 
مرحله  راهی  اینکه  برای  و  دارد  را  خودش  خاص 
این رو  از  دارید.  فرصت  بازی  یک  فقط  شوید  بعد 
باید از نظر روحی و روانی و همچنین آمادگی در 
بهترین وضعیت خود قرار داشته باشید. فرقی هم 
نمی کند حریف تان لیگ یکی است یا لیگ برتری 
چرا که همه توان خود را می گذارد تا بازنده نباشد. 
ماشین سازی هر چه داشت در زمین گذاشت و ما 
هم خوشبختانه روز کم اشتباهی داشتیم و به آنچه 

می خواستیم رسیدیم.
اتفاق  بازی  در  مشکوک  پنالتی  *یک 
افتاد و بازی را به جنجال کشید، راجع به این 

اتفاقات عجیب و غریب صحبت می کنید؟
نظر  کارشناسان  است  بهتر  پنالتی  مورد  در 
دهند. در مورد اتفاقاتی هم که باعث متوقف شدن 
بازی شد بهتر است اظهارنظری نکنم چرا که همه، 

ماجرا را دیدند.
*پرسپولیس خوب بازی نمی کند و برخی 
بازیکنان همچنان در پست های غیر تخصصی 
بازی می کنند، این انتقاداتی است که متوجه 

تیم شماست!
قبل از هر انتقادی باید شرایط را بررسی کرد. 
همه  در  اما  می گذارم  احترام  منتقدان  نظر  به  من 
جای دنیا وقتی تغییراتی در یک تیم اتفاق می افتد 
و یک تفکر جدید وارد یک تیم می شود زمان می برد 
تا نتیجه دهد؛ اتفاقی که در مورد برانکو هم رخ داد 
و او در سال اول موفقیت های سال دومش را کسب 
نکرد. کالدرون اولین سال حضورش در فوتبال ایران 
را سپری می کند و یکسری خواسته های تاکتیکی از 
بازیکنان دارد که هنوز به طور کامل اجرا نمی شود. 
تیم بازی به بازی بهتر می شود و همه چیز امیدوار 
کننده است. ضمن اینکه من قبول ندارم که می گویند 
کالدرون هنوز بازیکنانش را نشناخته، اتفاقا او بعداز 
سه ماه کار در پرسپولیس به شناخت خوبی از نفرات 

تیمش رسیده است.
را  تیمی  برانکو  برخلاف  کالدرون  *اما 
قهرمان  متوالی  سال  سه  که  گرفته  تحویل 
لیگ شده و هواداران توقع ندارند تیم شان به 

راحتی به تراکتور و سپاهان ببازد.
به این نظر احترام می گذارم. اعتقادم این است 

که اتفاق بدی برای پرسپولیس رخ نداده که بخواهیم 
نگران آینده باشیم. هواداران بدانند تیم برای موفقیت 
نیاز به آرامش دارد و این آرامش توسط آنها به تیم 
ندارد  دوست  تیم  در  هیچ کس  شد.  خواهد  تزریق 
ببازیم و همه تلاش می کنند تا رضایت هواداران را 
جلب کنند. تماشاگران ما مطمئن باشند اگر مانند 
زمان برانکو پشت تیم باشند حتما موفقیت ها تکرار 
خواهد شد. زمان برانکو هم اگر موفق بودیم به خاطر 
همه  و  داشتیم  خوبی  خیلی  مجموعه  که  بود  این 
کارشان را درست انجام دادند و هواداران هم به بهترین 

شکل تیم را حمایت کردند.
آن  سپاهان  با  بازی  در  پرسپولیس   *
این  و  نداشت  را  همیشگی  و شادابی  طراوت 
بدنی  مشکل  تیم تان  که  می آید  نظر  به  طور 

دارد و مثل فصول گذشته نیست؟
اتفاقا  و  ندارم  قبول  را  مورد  این  اصلا  نه من 
تیم از نظر بدنی در شرایط خوبی است.کادرفنی به 
خوبی از وضعیت دوندگی بازیکنان با دستگاه هایی 
که در اختیارش است آگاهی دارد و میزان دوندگی 

تیم در حد استاندارد جهانی است.
با  امتیازی دیگر  بازی 6  این هفته یک   *
شهر خودرو دارید، می توانید این بازی را ببرید؟

یحیی  با  اخیر  فصل  دو  در  خودرو  شهر 
با  و  پرقدرت  تیم  یک  به  تبدیل  گل محمدی 
شخصیت بالای تیمی شده که نشان می دهد بازی 
فوق العاده سختی در مشهد داریم. برای پرسپولیس 
هر  در  باید  ما  و  نیست  آسان  لیگ  در  بازی  هیچ 
بازی با تمام توان به میدان رویم. چند بازی سخت 
روز  بازی  برای  باید  و  داشتیم  کوتاهی  مدت  در 
جمعه قبل از هر چیز ریکاوری خوبی داشته باشیم.

مربی  این  از  پیش  که  مرزبان  علیرضا   *
شما هم بوده اعتقاد داشت که مسئولیت کریم 
شاید  و  شده  کمرنگ  پرسپولیس  در  باقری 
و  برداشته  زمین  روی  از  را  تبر  او  باشد  بهتر 

به جان پرسپولیس بیفتد!
من به نظر دوستان احترام می گذارم و با جان 

قبلا  که  کارهایی  همان  اما  می پذیرم  را  آنها  دل  و 
در پرسپولیس انجام می دادم الان هم انجام می دهم 
چه بسا بیشتر از قبل. مرزبان از بیرون تیم شرایط را 
می بیند و نظرش برای من بسیار محترم است. نه تنها 
او بلکه هر انتقادی که شود را با کمال میل می پذیرم و 

سعی می کنم اگر ایرادی هست برطرف کنم.
اختیارات تان  که  است  این  منظورتان   *
برانکو  زمان  با  مقایسه  در  کالدرون  تیم  در 

بیشتر شده است؟
من که اختیاری در تیم ندارم! در پرسپولیس 
حد  همین  تا  و  هستم  مربی  کمک  یک  فقط 
کمتر.  نه  بیشتر  نه  می دهم؛  انجام  را  مسئولیتم 
من  با  بیشتر  خیلی  برانکو  به  نسبت  کالدرون 
این  صحبت و خواسته هایش را مطرح می کند که 

هم مورد خاصی نیست.
* بارها در بازی های پرسپولیس مشاهده 
خلیل زاده،  مثل  بازیکنانی  به  شما  که  شده 
داده اید  تذکر   ... و  احمدزاده  کنعانی زادگان، 

اما باز بی فایده بوده است!
همیشه هم نمی شود تذکر داد و آنها هم بچه 
و  سن  خودشان  می کنند.  چه  نفهمند  که  نیستم 
برخی  نباید  که  می دانند  و  دارند  کافی  تجربه 
هفته ای  شاید  دهند.  انجام  زمین  در  را  حرکات 
با این بازیکنان صحبت می کنم و  دو بار هم شده 
می خواهم در زمین مسابقه به داور اعتراض نکنند 
چرا که داور هم مثل آنها حق اشتباه دارد. خودشان 
نتیجه مثبت  اعتراض  این  هم می دانند هیچ وقت 
نداشته و منجر به برگشتن تصمیم داور نشده است.
جالب  اصلا  می کنم  اعلام  جا  همین  در 
می دهد  رخ  که  اتفاقی  هر  بازی ها  در  که  نیست 
شکل  آن  به  و  حمله  داور  به  بازیکنان  برخی 
در  باید  بازیکنان  از  دسته  این  می کنند.  اعتراض 
رفتار های شان تجدید نظر کنند. بازیکن باید بداند 
اشتباه  مرتکب  زمین  در  خودش  که  طور  همان 
می شود داور هم انسان است و اشتباه می کند. در 
داور  از  محترمانه  خیلی  می شود  مواقع  گونه  این 

بازیکنان  از  کند.  بهتر  را  قضاوتش  که  خواست 
رفتارهای شان  پس  این  از  می خواهم  پرسپولیس 
را در زمین تغییر دهند و کاری نکنند که محروم 
شوند. نفراتی مثل شجاع و فرشاد که الان محروم 
هستند و باید بدانند با رفتارهای غلط شان اول به 
تیم ضربه می زنند و بعد خودشان. شاید برخی فکر 
طور  این  اما  دارد  جایگزین  آنها  برای  تیم  کنند 

نیست و هر بازیکنی جایگاه خودش را دارد.
* قبول دارید شجاع خلیل زاده به خاطر 
تیم  به  هنوز  زمین  در  اعتراض هایش  همین 

ملی دعوت نشده است؟
نیست.  فوتبال  که  چیز  همه  موافقم.  بله 
بازیکنی اگر می خواهد جایگاه خودش را در فوتبال 
بالا ببرد باید اول شخصیت و رفتارش را بالا ببرد. 
شما در کنار اینکه باید عالی تمرین کنی و همیشه 
آماده باشی در کنارش از نظر اخلاق و رفتار باید به 
بهترین شکل عمل کنی. این دو مکمل هم هستند. 
من نمی گویم بازیکن حق اعتراض به داور را ندارد 
بلکه باید با رفتار درست این کار را انجام دهد. بارها 
را  داور دستت  با  موقع صحبت  به شجاع گفته ایم 
نه  کن.  رفتار  محترمانه  خیلی  و  ببر  بدنت  پشت 
شجاع بلکه بازیکنان و اعضای دیگر تیم هم باید به 
همین شکل رفتار کنند. پریدن سر کول داور اصلا 

رفتار مناسبی نیست.
عالیشاه  امید  مورد  در  آخرمان  سوال   *
بازی متوالی جایی در لیست  است که در دو 
این  از  انضباطی  مورد  آیا  نداشته،  نفره   18

بازیکن سر زده است؟
در  امید  که  بوده  این  کالدرون  آقای  نظر 
و  ذهنی  نظر  از  که  شده  ظاهر  طوری  تمرینات 
بدنی آماده نیست. به همین خاطر به وی فرصتی 
را داد تا ریکاوری ذهنی و بدنی داشته باشد. انشاله 
از بازی با شهر خودرو به لیست برمی گردد. ما نه 
تنها به امید بلکه به همه نفرات مان احتیاج داریم 
داشت  ریکاوری خوبی که  از  بعد  امید  امیدوارم  و 

آماده و سرحال به ترکیب برگردد.

مراسم اختتامیه دومین دوره مسابقات فوتسال اصحاب رسانه ها 
با عنوان جام ولایت برگزار شد.

صنفی  انجمن  عمومی  روابط  از  نقل  به  و  امتیاز  گزارش  به 
خبرنگاران و روزنامه نگاران ایران، محمد عزیزی دبیر اجرایی دومین 
بازی  اصحاب رسانه گفت: در  فوتسال »جام ولایت«  دوره مسابقات 
رده بندی تیم بانک ملت و تیم شبکه نسیم)شبکه نمایش( با داوری 
عباس خوزستانی داور مطرح لیگ فوتسال کشور برگزار شد با نتیجه 

3-0 بازی به نفع تیم بانک ملت تمام شد.
تلویزیونی  برنامه  های  تیم  میان  فینال  بازی  شد:  یادآور  وی 
فوتسال  لیگ  مطرح  داور  با حضور  فیلم   آی  و شبکه  فوتبال 120 
کشور تورج حق وردی و ولی امجدی برگزار شد و برنامه تلویزیونی 
فوتبال 120 با برتری 5 بر 4 در ضربات پنالتی تیم شبکه آی فیلم را 
شکست داد و قهرمان شد. تیم روزنامه جوان کاپ اخلاق را دریافت 
بهترین  عنوان  ملت  بانک  تیم  بان  دروازه  اسماعیلی  حمید  و  کرد 

بازیکن را به خود اختصاص داد و کاپ بهترین بازیکن را دریافت کرد.
در پایان بازی ها مراسم اختتامیه دومین دوره مسابقات فوتسال 
جام ولایت اصحاب رسانه با حضور خدادی معاون مطبوعاتی و اطلاع 
صنفی  انجمن  رئیس  دانی  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  رسانی 
خبرنگاران و روزنامه نگاران ایران، صابریان مدیرکل روابط عمومی و 
امور بین الملل بانک ملت و خوشنویسان معاون تبلیغات و جمعی از 
مدیران بانک ملت، محمدی مدیرکل روابط عمومی و امور بین الملل 
سازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران  و مدیر فرهنگسرای رسانه، 
رئیسه  هیئت  عضو  قنبرزاده   ، رسانه  مدیران  انجمن  رئیس  حیدری 
فدراسیون فوتبال، شاه کرمی مدیرکل تربیت بدنی وزارت نفت، پدر 
مرحوم زنده یاد میلاد حجت الاسلامی و پدر شهید افشار برگزار شد.
خدادی معاون مطبوعاتی و اطلاع رسانی وزارت فرهنگ و ارشاد 
در خصوص اینکه به عنوان متولی اصحاب رسانه باید برای امور ورزشی 
اقدامات جدی تری صورت پذیرد و از عوامل برگزار کننده جام ولایت 

تشکر و آمادگی خود را برای برنامه های آتی مرتبط با اصحاب رسانه اعلام 
کرد. در پایان مراسم کاپ و مدال و جوایز به تمامی برگزیدگان دومین 

دوره فوتسال جام ولایت اصحاب رسانه اهدا شد.

فتحی: عوامل ایجاد شایعات از برد 
استقلال ناراحتند

مدیرعامل باشگاه استقلال گفت: وقتی  تیم 
نتیجه نمی گیرد می گویند من برکنار شدم، وقتی 
هم می بریم می گویند فتحی استعفا کرده است.

امیر حسین فتحی در خصوص شایعه ای که 
پیرامون  ریحان  گل  مقابل  استقلال  برد  از  بعد 
مطمئن  داشت:  اظهار  شد  مطرح  وی  استعفای 
باشید پشت انتشار این خبرها اهدافی است که 
آنهایی که به دنبال بر هم زدن آرامش استقلال 
و مدیرانش هستند باید به زودی پاسخگوی این 

اهداف خود باشند.
و  نمی گیرد  نتیجه  تیم  وقتی   افزود:  وی 
برکنار  یا مساوی می کند می گویند من  می بازد 
شدم، وقتی هم می بریم می گویند فتحی استعفا 
هم  استقلال  هواداران  بین  این  است.در  کرده 
اساس  بی  و  اینگونه خبرهای کذب  تاثیر  تحت 
آنهایی  بدانند  استقلال  هواداران  می گیرند.  قرار 
پیروزی  طاقت  می سازند  را  شایعات  این  که 
استقلال را نداشتند و این ها همان هایی هستند 
که از آرامش این تیم و مربی و بازیکنش ناراحت 

می شوند.
پایان گفت:  در  استقلال  باشگاه  مدیرعامل 
ناراحت  عده  یک  ظاهرا  برده  را  بازی  استقلال 
بیفتد. دور  روی  تیم  این  نکند  که  اند  شده 
اجازه  که  باشند  هوش  به  استقلال  هواداران 
هم  بر  را  تیمشان  شایعه ای  کوچکترین  ندهند 
بزند. امیدوار هستم استقلال با پیروزی خوبی که 
کسب کرد بتواند در لیگ برتر هم نتایج خوبی 

کسب کند و دل طرفداران شاد شود.

سجاد آقایی: استراماچونی می خواست 
به من شوک بدهد

استقلال  پیروزی  به  اشاره  با  آقایی  سجاد 
ما  برد  اولین  این  گفت:  البرز  ریحان  گل  برابر 
در فصل جاری بود و قطعا این برد به ما کمک 
خواهد کرد تا در مسیر خوبی جلو برویم. هدف 
اینکه  ضمن  است،  حذفی  جام  در  قهرمانی  ما 
مهم  هدف های  جزو  هم  برتر  لیگ  در  قهرمانی 
ادامه  در  بتوانیم  که  است  این  مهم  است.  ما 
بازی های لیگ برتر نتایج خوبی بگیریم و خیلی 

زود خودمان را جمع مدعیان قهرمانی برسیم.
با  رسمی اش  گل  اولین  با  ارتباط  در  وی 
پیراهن استقلال عنوان کرد: خوشحالم که اولین 
گلم را با پیراهن استقلال زدم ولی این گل نتیجه 
من  را  آخر  ضربه  فقط  و  بود  بازیکنان  زحمات 
زدم. این گل را هم به کادر فنی و هم بازی هایم 

تقدیم می کنم.
آقایی که مدتی پیش بحث کنار گذاشتنش 
ارتباط  این  در  شد،  مطرح  استراماچونی  توسط 
خاطرنشان کرد: مسئله خاصی پیش نیامده بود، 
و  بدهد  شوک  من  به  می خواست  تیم  سرمربی 
استراماچونی  که  است  این  من  عقیده  اتفاقا 
مربی  یک  است.  بلد  خوب  خیلی  را  کارش 
حرفه ای به  خوبی می داند چه زمانی بازیکنش را 

تشویق کند و چه زمانی شوک بدهد.
مهاجم استقلال در خصوص هدف هایش در 
این تیم گفت: روزهای سخت من تازه شروع شده 
و باید خیلی سخت تلاش کنم تا به هدف هایی 
میدان  به  وقت  هر  دارم  برسم. دوست  دارم  که 
و  باشم  تاثیرگذاری  بازیکن  استقلال  برای  رفتم 

طوری کار کنم که به تیم ملی دعوت شوم.
برابر  استقلال  جمعه  روز  بازی  درباره  وی 
در  بردی  الان  تا  کرد:  تاکید  سیرجان  گل گهر 
به  مبرمی  نیاز  و  نیاوردیم  دست  به  برتر  لیگ 
کسب سه امتیاز این بازی خانگی داریم. امیدوارم 
این بازی را ببریم. نیاز به چند برد پیاپی داریم 
جدول  بالای  تیم های  جمع  به  را  خودمان  تا 

برسانیم.
بین  این پرسش که در  به  پاسخ  آقایی در 
فوتبالیست های مطرح دنیا کدام بازیکن الگویش 
سبک  و  است  رونالدو  من  الگوی  گفت:  است، 

بازی این بازیکن را دوست دارم.

کامبوج با 12 تغییر برابر ایران
برای  کامبوج  فوتبال  ملی  تیم  سرمربی 
رویارویی برابر ایران دست به تغییرات گسترده ای 
در ترکیب تیمش زد.فهرست انتشار یافته از سوی 
ملی  تیم  آرژانتینی  سرمربی  دالماس،  فلیکس 
فوتبال کامبوج نسبت به 2 بازی نخست انتخابی 
جام جهانی برابر تیم های ملی هنگ کنگ  و بحرین 
تغییر مواجه شده است. در آن زمان 36  با 12  
بازیکن به اردوی تیم ملی کامبوج فراخوانده شدند 
که در مرحله نهایی به 25 بازیکن کاهش یافتند. در 
فهرست جدید این تیم 26 بازیکن حضور دارند که 
نسبت به بازی اخیر برابر بحرین 12 تغییر ایجاد شده 
است.تیم ملی فوتبال کامبوج تمرین های آماه سازی 
بازی ایران را آغاز می کند و شنبه هفته آینده با 
23 بازیکن راهی تهران خواهد شد. مهم ترین غایب 
اردوی تیم ملی کامبوج چان واتاناک، بازیکن خط 
حمله است که در یک بازی  لیگ برتر این کشور 
مصدوم شد. دیدار ایران و کامبوج 18 مهر ماه در 
ورزشگاه آزادی برگزار می شود. شاگردان ویلموتس 

روز 23 مهر نیز میهمان بحرین خواهند بود.

مذاکره باشگاه شاهین شهرداری بوشهر 
با شفیعی و قاضی

باشگاه شاهین شهرداری  اعلام سرپرست  با 
بوشهر، مدیران این باشگاه با خالد شفیعی و محمد 
قاضی مذاکره کرده اند.سعید مسیگر در گفت وگو با 
خبرنگار ورزشی خبرگزاری تسنیم، درباره غیبت 
چهار بازیکن اصلی تیم فوتبال شاهین شهرداری 
بوشهر از لیست این تیم در دیدار برابر خوشه طلایی 
ساوه اظهار داشت: این بازیکنان از تیم کنار گذاشته 
اعلام  ما  به  باره چیزی  این  در  و ویسی  نشده اند 
از  نکرده است. شاهین در سه هفته اخیر، خارج 
بوشهر بازی کرده و کادر فنی برای بازی با خوشه 
طلایی، چند بازیکن زیر 23 سال را در لیست قرار 
داده بود. وی در مورد زمزمه هایی مبنی بر جذب 
خالد شفیعی و محمد قاضی گفت: بله، با این دو 
قراردادی  بازیکن صحبت کرده ایم. قاضی مشکل 
دارد که قرار است آن را حل کند. شفیعی هم در 
روزهای اخیر به بوشهر می آید تا صحبت های نهایی 

را انجام دهیم.

چشمی: پیشکسوتان به استقلال فشار 
وارد نکنند

تیم  تمرین  حاشیه  در  چشمی  روزبه 
خوب  اینجا  به  تا  گفت:  استقلال  فوتبال 
که  کنم  تشکر  هواداران  از  ابتدا  باید  نبودیم. 
با وجود عدم نتیجه گیری از ما حمایت کردند. 
می توانستیم  گاهی  و  بودیم  هم  بدشانس  ما 
را  شرایط  باید  حال  هر  به  اما  باشیم،  برنده 

کنیم. بهتر 
روند  اینکه  خصوص  در  استقلال  بازیکن 
لژیونر شدن او چطور پیش رفت که این اتفاق 
رخ نداد و در نهایت تصمیم به تمدید قرارداد 
با استقلال گرفت، گفت: یکی دو مسئله پیش 
دو  الان  شوم.  لژیونر  امسال  نتوانستم  که  آمد 
دارم  حضور  تیم  تمرین  در  است  هفته ای  سه 
نتیجه  کادرفنی  و  بچه ها  تمام  و  من  تلاش  و 

گرفتن است. تمرکزم را روی تیم گذاشته ام.
نتیجه گیری  عدم  علت  درباره  چشمی 
ما  کرد:  تصریح  فصل،  این  شروع  در  استقلال 
یک  گذشته،  فصل  داشتیم.  زیادی  تغییرات 
فصل قبل از آن و همیشه تغییرات زیاد داشتیم. 
تیم های بزرگ دنیا را هم نگاه کنید شاید سالی 
سه چهار بازیکن به آنها اضافه می شود، اما یک 
می شوند  جا  جابه  تیم مان  در  بازیکن  فصل 10 
بازیکن که همین مسئله  و یک فصل دیگر 12 
که  است  فصل  چند  می شود.  ناهماهنگی  باعث 
ابتدای لیگ را از دست می دهیم و باید در این 
خصوص تصمیم جدی گرفته شود که ثبات را از 
بین می برد. شاید هم مسئولان کم کاری کرده 
هماهنگ  هم  با  نمی توانیم  ماه  دو  در  باشند. 
شویم تا آن نتیجه ای که لازم است بگیریم. باید 
تیم ثبات داشته باشد و روند تیم هم رفته رفته 

بهتر می شود.
وی درباره از دست رفتن سریالی پنالتی ها 
مقدار  یک  داشت:  اظهار  استقلال  تیم  در 
بدشانسی است که ضربات بچه ها اینطور می شود. 
بچه ها در تمرینات خوب پنالتی می زنند و تلاش 
به  مسابقه  در  و چه  تمرین  در  را چه  خودشان 
کار می گیرند. چه در طول بازی و چه در ضربات 
پنالتی همه تلاش خود را می کنند، اما بدشانسی 
نگرفتیم،  نتیجه  لیگ  در  اینکه  با  می آوریم. 
هواداران حمایت می کنند و دست شان درد نکند، 
اما این پتانسیل تیم است و این پتانسیل ما باید 
حفظ شود. بازیکنانی که داریم را باید نگه داریم. 
همین  کنیم،  زوم  بازیکن  روی  بخواهیم  اینکه 

پتانسیل را هم از دست می دهیم.
اینکه  درباره  استقلال  فوتبال  تیم  مدافع 
نبود  به  را  تیم  این  گیری  نتیجه  عدم  علت 
بازیکن بزرگ تر در تیم ارتباط می دهند و آیا با 
نه، خاطرنشان کرد:  یا  این موضوع موافق است 
این  نظرشان  نفر  چند  و  دارد  وجود  بحثی  یک 
زن  پنالتی  یا  ندارد  بزرگ تر  تیم  چرا  که  است 
شود.  تحمیل  تیم  به  نباید  نظرات  این  نداریم. 
پیشکسوتان صحبت می کنند، اما این نظر نباید 
ندارد. دست تک  بزرگ تر  تیم  که  تحمیل شود 
نباید  اما نظر پیشکسوتان  تک آنها را می بوسم، 
همین  تیم  پتانسیل  کند.  زیاد  تیم  به  را  فشار 
است و چه خوب چه بد، نمی شود کاری کرد و 
باید با همین پتانسیل لیگ را ادامه دهیم. باید 
دست به دست هم بدهیم روند خوب را به تیم 
جام حذفی  در  چه  و  لیگ  در  چه  و  برگردانیم 

نتیجه بگیریم.
روز  بازی  در  استقلال  اینکه  درباره  وی 
بازیکنان  از  زیادی  تعداد  گهر  گل  برابر  جمعه 
در  محرومیت  دلیل  به  دفاعی  خط  در  را  خود 
احکام  می کنم  فکر  داشت:  اظهار  ندارد،  اختیار 
وقت  هیچ  بود.  تند  مقدار  یک  انضباطی  کمیته 
دربی آرامی را نداشتیم که این بار بخواهد آرام 
باشد. ضمن اینکه این دربی آرام تر از بازی های 
قبل بود و فقط دقیقه آخر کنار خط روی یک 
صحنه درگیری پیش آمد. شاید کمیته انضباطی 
می توانست با تصمیم بهتر و دقت بیشتر  احکام 

دیگری را صادر کند تا بازیکنان محروم نشوند.
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